

SEKTIONSMÖTE 22/8 2108

Närvarande: Annelie Knutsson, Berith Dahlgren och Magnus Lestander.

1. Föregående protokoll

Vi gick igenom föregående protokoll och från detta så var en av punkterna *medlems-och träningsavgifter*. Carina ordnar med utskick till de som ej betalt sina avgifter.

Angående *krock med träningstider* mellan fotboll och innebandy så har nu innebandyn bytt den ena träningskvällen. Dock så infaller träningstiden för båda idrotterna på samma kväll en gång per vecka, detta gäller damjunior. Stina från innebandyn och Annelie gör utskick på lagetsidan kring hur prioriteringar bör se ut. *Inventering på konsum*, inget fotbollslag har visat intresse för detta så uppdraget går över till innebandyn. *Förrådet i Vännäsby* ska nu tömmas av bingon så att fotbollen kan börja använda det.

Vi har pratat om att bjuda in *föräldrarepresentanter* från varje lag till ett möte med sektionen, ingen planering finns i nuläget för detta.

2. Mötet med damjunior

Vi i sektionen har haft ett möte med damjunior spelarna, föräldrar och ledare. Detta då laget haft det tungt att få ihop spelare till både träningar och matcher. De har fått ställa in och skjuta upp matcher. Det var ett bra möte med många närvarande. Vi delade oss till en början och pratade med spelare och föräldrar i olika rum. De flesta vill fortsätta med fotboll men motivationen dalar. Vi välkomnade två nya spelare Petra och Wilma som nu ska ingå i laget. Laget har möjlighet att spela 9-manna då spelarna inte räcker till. Vi tar kontakt med de spelare som ej var på mötet så att alla får ta del av det som sas och de funderingar som finns. Vi beslutade att ha ett uppföljningsmöte om ca 4 veckor. Bra även om det blir någon aktivitet utanför fotbollen för att öka sammanhållning i laget. Fundering finns angående kommande säsong vad gäller damfotboll. Sektionen pratar vidare om detta.

3. Inköp på ICA

Vi påminner ICA om att de som handlar där på kredit ska uppge den kod som vi använder oss av vid inköp. Inköp med kod utan att betala kontant är inte till för enskilda lag.

4. Spölandscupen

Vi återkopplar om den vid kommande möte.

5. Bingojobb

Nästa tillfälle den 9/9 och då är det p 04-06 som ska jobba på bingon.

6. Ungdomslagen

P-09 har det också lite tunnt med spelare och har fått ställa in match vid ett tillfälle.

Annelie bjuder in föräldrarna till ett möte för att prata om detta.

H-jr. Magnus och Berith bjuder in tränarna för att prata om kommande säsong.

7. Futsal

Magnus tar reda på vad som gäller om lag vill delta i serie för futsal denna säsong, kostnader mm.

8. Ny idrottshall vid Vegaskolan

Synpunkter om detta samlas sektionsvis och skickas sedan till Peter, föreningsutvecklare.

Vi mejlar Annelie våra tankar om detta och vad som kan vara viktigt att tänka vid byggnad av en ny hall.

Sektionens sammanställning ska vara HS tillhanda den 7 september.